

## MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, FEBRUARY 23, 1984

(7)

[Text]

The Standing Committee on Public Accounts met at 9:40 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Doug Lewis, presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Anguish, Clarke (*Vancouver Quadra*), Desmarais, Dupras, Lewis, Neil and Yanakis.

*Alternate Member present:* Mr. Gilchrist.

*In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament:* Mr. E.R. Adams, Mr. T.A. Wileman.

*Witnesses: From the Office of the Auditor General of Canada:* Mr. Kenneth M. Dye, Auditor General. *From the Department of Public Works:* Mr. J.A.H. Mackay, Deputy Minister; Mr. A.D. Wilson, Assistant Deputy Minister, Operations. *From the Treasury Board of Canada:* Dr. P. Meyboom, Deputy Secretary, Administrative Policy Branch. *From the Department of the Solicitor General of Canada:* Mr. T.D. Finn, Executive Director, Security Intelligence Transitional Group. *From the Department of Fisheries and Oceans:* Mr. F. Godbout, Assistant Deputy Minister, Finance and Administration.

In accordance with its permanent Order of Reference contained in the House of Commons' permanent and provisional Standing Orders, the Committee resumed consideration of the Auditor General's Report for the fiscal year ended March 31, 1983 and, in particular, Chapter 17 relating to the Department of Public Works.

Messrs. Finn and Godbout made statements. The witnesses answered questions.

At 11:08 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

## AFTERNOON SITTING

(8)

The Standing Committee on Public Accounts met at 3:57 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Doug Lewis, presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Clarke (*Vancouver Quadra*), Desmarais, Lewis and Neil.

*Alternate Member present:* Mr. Gilchrist.

*In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament:* Mr. E.R. Adams, Mr. T.A. Wileman.

*Witnesses: From the Office of the Auditor General of Canada:* Mr. Kenneth M. Dye, Auditor General. *From the Department of Public Works:* Mr. J.A.H. Mackay, Deputy Minister. *From the Harbourfront Corporation:* Mr. Frank Mills, Director, Planning and Development.

In accordance with its permanent Order of Reference contained in the House of Commons' permanent and provisional Standing Orders, the Committee resumed consideration of the Auditor General's Report for the fiscal year ended

## PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 23 FÉVRIER 1984

(7)

[Traduction]

Le Comité permanent des comptes publics se réunit, ce jour à 9 h 40, sous la présidence de M. Doug Lewis (*président*).

*Membres du Comité présents:* MM. Anquish, Clarke (*Vancouver Quadra*), Desmarais, Dupras, Lewis, Neil et Yanakis.

*Substitut présent:* M. Gilchrist.

*Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* MM. E.R. Adams et T.A. Wileman.

*Témoins: Du Bureau du Vérificateur général du Canada:* M. Kenneth M. Dye, Vérificateur général. *Du ministère des Travaux publics:* M. J.A.H. Mackay, sous-ministre; M. A.D. Wilson, sous-ministre adjoint, Opérations. *Du Conseil du Trésor du Canada:* M. P. Meyboom, sous-secrétaire, Direction de la politique administrative. *Du ministère du Solliciteur général du Canada:* M. T.D. Finn, directeur exécutif, Groupe de transition chargé des renseignements pour la sécurité. *Du ministère des Pêches et Océans:* M. F. Godbout, sous-ministre adjoint, Finances et administration.

Conformément à son ordre permanent contenu dans les Règlements permanents et provisoires de la Chambre des communes, le Comité entreprend l'étude du Rapport du Vérificateur général du Canada portant sur l'année financière qui s'est terminée le 31 mars 1983 et, notamment, le chapitre 17 concernant le ministère des Travaux publics.

MM. Finn et Godbout font des déclarations. Les témoins répondent aux questions.

A 11 h 08, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

## SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(8)

Le Comité permanent des comptes publics se réunit, ce jour à 15 h 57, sous la présidence de M. Doug Lewis (*président*).

*Membres du Comité présents:* MM. Clarke (*Vancouver Quadra*), Desmarais, Lewis et Neil.

*Substitut présent:* M. Gilchrist.

*Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* MM. E.R. Adams, et T.A. Wileman.

*Témoins: Du Bureau du Vérificateur général du Canada:* M. Kenneth M. Dye, Vérificateur général. *Du ministère des Travaux publics:* M. J.A.H. Mackay, sous-ministre. *De la Société Harbourfront:* M. Frank Mills, directeur, Planification et développement.

Conformément à son ordre de renvoi permanent contenu dans les Règlements permanents et provisoires de la Chambre des communes, le Comité reprend l'examen du Rapport du Vérificateur général portant sur l'année financière qui s'est